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Vragen van de fractie WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 28 
juni 2021) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en wethouders. 
 
 
Tijdens de voorbereidende vergadering gaf u aan dat uit een onderzoek is gebleken dat er geen overlast meer zou 
zijn. Kunt u ons in het bezit stellen van dat onderzoek? 
 
Vraag 1 
Kunt u ons in het bezit stellen van dat onderzoek? 
 
Antwoord 1 
De Automatische Fysieke Afsluiting (AFA) ter hoogte van de Hofbrug in Ilpendam is in 2009 samen met het 
verkeersbesluit overgenomen van het Hoogheemraadschap. Dit besluit (een inrijverbod voor zowel de ochtend- en 
avondspits) was destijds ingesteld om sluipverkeer vanuit de polder door Ilpendam naar de N235 en visa versa 
tegen te gaan. De reden voor dit inrijverbod in combinatie met de fysieke afsluiting was omdat er in die tijd er nog 
dagelijks files op de N235 stonden. Veel verkeer vanaf de Westerweg en uit de polder ging door Ilpendam om zo 
halverwege de file, ter hoogte van Ilpendam, in te voegen. Een andere reden was ook om te parkeren in het dorp 
langs de N235 om zo over te stappen op het openbaar vervoer. 
Nu de files op de N235 bijna niet meer voorkomen, mede door aanpassingen van de Provincie aan deze N235, is 
gebleken dat de hoeveelheid verkeer over de Hofbrug redelijk stabiel is. Van sluipverkeer van enige orde is dan 
ook geen sprake meer. Uit de verkeergegevens blijkt ook dat de hoeveelheid verkeer nog lang niet aan de 
hoeveelheden zitten van bijvoorbeeld voor Corona. Vaker thuiswerken en aangepaste werktijden zijn hier ook hier 
debet aan. Recentelijk hebben er ook parkeertellingen plaatsgevonden en is het verkeer gemonitord van door 
Ilpendam rijdt en ook hier is gebleken dat er voldoende vrije parkeerplaatsen rondom de Zonneweg en het 
dorpsplein aanwezig zijn.  
Deze positieve wijziging (lagere parkeerdruk) is ook mede tot stand gekomen na de opening van de Noord-Zuidlijn 
nu veel meer mensen doorrijden naar Amsterdam-noord om daar te parkeren. 
Het (tijdelijk) uitzetten van de fysieke afsluiting is in onze ogen dan ook mogelijk. Pas als er weer dagelijks files 
staan op de N235 is het aanzetten van deze fysieke beperking weer een mogelijkheid. Het inrijverbod blijft hoe dan 
ook van kracht. Als alternatief kan er ook gevraagd worden aan de politie om het inrijverbod af en toe te 
controleren/handhaven. 
  

 
 


